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Protokół z 

XXVI sesji Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji dnia 30 grudnia 2020r. w formie 

zdalnej za pomocą aplikacji zoom 

 I Otwarcie sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia XXVI sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 

Przywitał na dzisiejszych obradach pana burmistrza panią skarbnik, panią sekretarz, radnych 

oraz wszystkich, którzy śledzą obrady sesji online.  

Obecnych 15 radnych na stan 15. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Następnie poinformował radnych, że głosowanie projektów uchwał na dzisiejszej sesji będzie 

przeprowadzane imiennie. Radni zostaną wyczytany imiennie kolejno z listy i poproszony o 

wypowiedzenie się, czy głosował: „za”, „przeciw” czy „wstrzymał się od głosu”  

 

II. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności komisji 

w okresie miedzy sesjami.  

 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej – Tomasz Romanowski – komisja spotkała się 

raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję    

Komisja Bezpieczeństwa, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska Teresa Opara komisja 

spotkała się raz celem zapoznania się z projektami uchwał na dzisiejszą sesję  

Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki – Robert Woszak- komisja spotkała 

się raz celem omówienia projektów na dzisiejszą sesję  

Komisja Rewizyjna Danuta Grygorowicz komisja  nie spotykała się między sesjami 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji Ziemowit Patek - komisja spotkała się raz celem 

zaopiniowania wniosku 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

1. wyboru metody oraz ustalania opłaty i stawki za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości zamieszkałych 195 

Projekt uchwały nr 195 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

T.Zajkowska 

Składa wniosek formalny o wycofanie projektu uchwały nr 195 z porządku obrad 

dzisiejszej sesji.  

Przewodniczący 

Jest przeciwny o wycofanie projektu uchwały nr 195 z porządku obrad dzisiejszej sesji. 

H.Wojnicz 

Zgadza się z wnioskiem radnej T.Zajkowskiej. Uważa, że problemem jest niewłaściwy 

termin przetargów. Terminy przetargu powinny odbywać się w połowie roku i wówczas 

byłby bezpieczny czas na rozpatrzenie wszystkich uwag. Dla rozpoczęcia funkcjonowania 

budżetu w roku 2021 dobrze by było aby radni ta uchwałę przyjęli z taką uwagą, że 

terminy przetargu na zagospodarowanie odpadów będzie znacznie wcześniej i w połowie 

roku będzie czas na wyeliminowanie wszelkich uwag.   

T.Romanowski 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej zajęła się pracami nad metodą naliczania 

czy zmianą metody naliczania. Na styczeń zaplanowane jest spotkanie na którym będą 

przedstawiane sugestie radnych, zarządców wspólnot, Przedsiębiorstwa Usług Miejskich 
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w Gubinie i uszczelnienia tego systemu. Uchwalenie projektu uchwały w dniu 

dzisiejszym leży w naszym interesie z tego względu, że każdy miesiąc zwłoki będzie 

pogłębiał deficyt budżetowy.  

Z.Bołoczko  

To, jak się odbyła podwyżka, to można zauważyć brak współpracy z zakładem, który 

podlega bezpośrednio panu burmistrzowi. Dyskusja powinna odbyć się wcześniej – skąd 

się wzięła kwota 30 zł. Popiera wniosek o odłożenie dyskusji chociaż o 1 miesiąc i raz a 

dobrze opracować uchwale, która będzie służyła na lata.  

D.Grygorowicz 

Popiera wypowiedź radnego Zbigniewa Bołoczki. W każdej wypowiedzi przedmówców 

jest jakaś racja. Na komisjach radni wielokrotnie dyskutują w jaki sposób to zrobić. To nie 

jest takie proste aby teraz cokolwiek wymyśleć. Na spokojnie, bez emocji trzeba coś 

wymyśleć i budżet zamknąć z autopoprawkami i pracować nad uszczelnieniem systemu.  

T.Zajkowska  

W dalszym ciągu utrzymuje swój wniosek o wycofanie projektu uchwały z porządku 

obrad dzisiejszej sesji. System jest dziurawy i powoduje nieściągalność opłat. Gdy 

uchwała nie zostanie przyjęta w dniu dzisiejszym, to będziemy zobowiązani i w styczniu 

dojdziemy do jakiś racji, a przede wszystkim sprzyjającym mieszkańcom rozwiązań. 

Budżet się nie zmieni i do tej uchwały będziemy mogli wrócić jeszcze w styczniu. Może 

uda się ustalić jakąś metodę.  

Naczelnik Wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 

Kalkulacja stawki na 30 zł była wykonywana jeszcze na etapie projektu budżetu w 

miesiącu wrześniu-październiku. Wtedy można było jedynie zakładać optymistyczne 

scenariusze. Nie zakładano, że aż tak duża podwyżka będzie i dlatego powstała taka 

kalkulacja. Przetarg był planowany dużo wcześniej. Przetarg miał być na trzy, cztery lata, 

a zrobiono na rok dlatego aby przeczekać zmiany ustawowe. Dalej nie wiadomo jak 

będzie, gdyż ustawa jest procedowana. Może do końca roku coś się wyjaśni. Jeśli w tej 

chwili przyjęto by ofertę PUMu stawka musiałaby wynosić 42 zł. Dlatego została podjęta 

decyzja o unieważnieniu przetargu. Zmieniamy zasady, umowa na dłużej. Trzeba 

wspólnie do tego usiąść.  

J.Skóra  

Trzeba znaleźć osobę, która będzie ściągała pieniądze od osób, które nie segregują śmieci 

i które w ogóle nie płacą za śmieci.  

Z.Patek 

Przyjmuje argumenty i intencje radnej Teresy Zajkowskiej. Rozmowy, które są 

prowadzone oznaczają, że taniej nie będzie. Poniżej tego poziomu raczej nie zjedziemy, a 

każdy miesiąc zwłoki, to jest dziura w budżecie na poziomie ponad 100 tys.zł. Każde 

przesunięcie podjęcia tej uchwały spowoduje podniesienie opłaty. Jest zdania, że radni 

powinni przyjąć w dniu dzisiejszym tą uchwałę i pracować nad uszczelnieniem systemu.  

Z.Bołoczko 

Czy brano pod uwagę jak jest w gminie wiejskiej Gubin? Najprawdopodobniej wywóz 

segregowanych nieczystości obwarowane częstotliwością wywozu itd. Przez segregację 

zmniejszyło się składowanie odpadów zmieszanych i odbywa się to czasami raz na 

miesiąc. Na terenie gminy Gubin za segregowane śmieci spółka z Krosna Odrz. pobiera 

opłatę 23 zł od osoby i to jest o 10 zł mniej jak my proponujemy.  

Przewodniczący 

Wywożone raz w miesiącu.  

Skarbnik Edyta Smiejan 

Gdyby dzisiaj uchwała nie byłaby przyjęta, to wstrzymuje to projekt uchwały budżetową 

na rok 2021 i WPF. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych i z uwagi na sytuację 
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covidową w szczególnych przypadkach, budżet może być podjęty do 31 marca. To 

wstrzyma pana burmistrza od wszelkich upoważnień, które są zawarte w projekcie 

budżetu w §8 czyli nie może dokonywać żadnych zmian.  

R.Woszak 

Biorąc pod uwagę słowa pani skarbnik, radni powinni przyjąć uchwałę i jak najszybciej 

pochylić się nad tą uchwałą i wypracować nową metodę, a także pomyśleć nad tym jak 

zaoszczędzić na transportem śmieci. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej Teresy Zajkowskiej o wycofanie 

z porządku obrad projektu uchwały nr 195 1 w sprawie wyboru metody oraz ustalania 

opłaty i stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości 

zamieszkałych 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został /2 osoby za, 13 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

 

K.Zdobylak 

Pyta naczelnika Wydziału KI Krzysztofa Olifirowicza-Kalinowicza jak będzie teraz 

wyglądał cały proces jeśli teraz zmienimy, a do marca uda się nam wypracować nowy 

system, jak z przetargiem na wywóz. Może uda się wypracować jak uszczelnić system. 

Jak to będzie zaktualizowane? 

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 

Jeśli do stycznia będzie wypracowany nowy system , po podjęciu uchwały i 

opublikowaniu w dzienniku urzędowym zostanie ogłoszony przetarg. W marcu powinny 

być rozstrzygnięcia, ustalamy stawki, kolejne dwa miesiące na skuteczne powiadomienie 

wszystkich mieszkańców i od czerwca weszłyby nowe stawki.  

K.Zdobylak 

W czerwcu nastąpiłoby powiadomienie  mieszkańców? 

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 

W czerwcu mogłaby zostać zaktualizowana stawka albo metoda. Jest dwa miesiące na 

powiadomienie wszystkich osób o zmianie stawki.  

Skarbnik Edyta Smiejan 

Sposób naliczenia stawki, to nie są żadne decyzje i zawiadomienia. Radni muszą podjąć 

uchwałę o zmianie wzoru deklaracji i wszyscy mieszkańcy na nowo muszą złożyć 

deklaracje. Ten proces na pewno będzie dużo dłuższy niż samo zawiadomienie. 

Określenie kosztów całego systemu może spowodować zmianę stawki. W decyzji radnych 

będzie to, czy zostajemy przy tej stawce, która zostanie podjęta.  

R.Woszak 

Zmiana metody płacenia za odpady to jest odległa przyszłość. Jest zdania, że 

posiedzeniach najbliższych komisji, trzeba skupić się na tym w jaki sposób zaoszczędzić 

na odbiorze odpadów np. zmniejszając liczbę kursów. 

T.Romanowski 

Jeśli po przetargu okaże się, że koszty będą wyższe  niż te stawki, które teraz ustalaliśmy, 

to czy będzie można pokryć deficyt swoim budżetem. 

Skarbnik Edyta Smiejan 

Na tyle, na ile pozwoli budżet, to będzie można tak zrobić. Deficyt będzie można pokryć z 

dochodów.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 195.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XXVI.177.2020 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

  

2. Wyznaczania obszaru i granic Aglomeracji Gubin 184 

Projekt uchwały nr 184 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 184.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXVI. 178.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  

 

3. Wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Gubin 189 

Projekt uchwały nr 189 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

T.Zajkowska 

Kwota 12 000 zł wydaje się zaskakująco niska. Z czego wynika tak niska kwota i czy nie 

powinna ona ulec zwiększeniu? 

Burmistrz 

Kwota jest symboliczna. Gmina Gubin wiejska miała także inne oferty, więc możemy nie 

mieć nic. Gmina Gubin wiejska jest jedna z najbiedniejszych gmin w województwie 

lubuskim.  

Przewodniczący 

Tak czy inaczej mieszkańcy gminy i tak  mogliby korzystać z biblioteki w Gubinie  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 189.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXVI.179.2020 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  

 

4. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Gubin 190 

 Projekt uchwały nr 190 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach.   

 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 190. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXVI.180.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  

 

5. udzielenia pomocy finansowej miastu Zielona Góra na realizację zadania w 

zakresie prowadzenia Izby Wytrzeźwień w Raculi na 2021 rok 193 
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Projekt uchwały nr 193 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach.  

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 193. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXVI.181.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały.  

 

6. uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 2021 rok 

1. Odczytanie projektu uchwały budżetowej   

Pani Skarbnik przedstawiła radnym projekt uchwały budżetowej na rok 2021. 

 

2)Odczytanie opinii Regionalnej  Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

oraz opinii RIO dot. możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 2021r. 

Pani Skarbnik odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie 

uchwały budżetowej na rok 2021 oraz opinii RIO dot. możliwości sfinansowania deficytu 

ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 2021r. 

 

3) Odczytanie opinii komisji stałych Rady: 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski –komisja 

zaopiniowała projekt uchwały budżetowej pozytywnie 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa 

Opara – komisja zaopiniowała projekt uchwały budżetowej pozytywnie, jednak komisja 

zaniepokojona jest małą kwotą przeznaczoną na inwestycję w mieście. 

Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak – komisja 

zaopiniowała projekt uchwały budżetowej pozytywnie, jest to budżet pomiędzy, który 

jest kompromisem pomiędzy potrzebami mieszkańców, a możliwościami finansowymi 

gminy. Mimo uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej budżet dostał pozytywną opinię, 

co wskazuje, że został należycie przygotowany.  

 

4)Przedstawienie stanowiska Burmistrza Miasta do wniosków zawartych w opiniach 

komisji stałych i wprowadzenie ewentualnych autopoprawek do projektu uchwały 

budżetowej 

Komisje nie przedstawiły wniosków do projektu uchwały budżetowej. 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały budżetowej na rok 2021. 

 

5)Dyskusja nad autopoprawkami i ich przegłosowanie. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad autopoprawkami. 

 

T.Zajkowska 

Przypomina, że czeka wraz z mieszkańcami na przebudowę drogi wewnętrznej na ul. Gen. 

Pułaskiego. Miała informację, że budżet jest tak trudny, że nie można składać wniosków, a tu 

pojawiają się nowe zadania w postaci drogi na ul. Śląskiej. Jak to jest, że wprowadza się nowe 

zadania.  

Skarbnik 

Na budowę ul. Śląskiej w Gubinie, jest dokumentacja techniczna, na którą umowa jest już 

podpisana, a wykonawca zawnioskował na zaaneksowanie umowy w związku z covidem i 
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przedłużeniem terminu realizacji. To jest kontynuacja zadania podjętego w roku 2020. To nie 

jest nowe zadanie. Pieniądze na ten cel zostały przesunięte z rezerwy.  

Z.Bołoczko  

Rozumie radną Teresę Zajkowska, która walczy o swój okręg. W projekcie budżetu nie 

znalazły się żadne propozycje nadesłane przez mieszkańców, ani przez radnych. Jest rezerwa 

pana burmistrza, która nie jest określona na co jest przeznaczona. Myślał, że będzie jakaś 

dyskusja wstępna. Ma świadomość, że nie każdy pomysł będzie ujęty, ale może ustalenie 

jakiegoś planu, pomysłów realizacji. Jeżeli będzie dyskusja w styczniu po uchwaleniu 

budżetu, to może się okazać , że żaden z tych pomysłów nie znajdzie uznania bo będą inne 

pomysły.  

R.Woszak 

Część rzeczy, które ustaliśmy już jest. Jest parking na ul. Konopnickiej, mała zatoczka na ul. 

Roosvelta, parking na ul. Morskiej. Myśli, że spotkanie , które odbędzie się w styczniu będzie 

równie owocne, a ustalenia będą wiążące.  

T.Zajkowska 

Na tym spotkaniu było ustalane, że będzie robione po jednym zadaniu w każdym okręgu, a 

nie widzi tej zasady.  

R.Woszak 

Takie były ustalenia i jest przekonany, że tak się zadzieje, a jeśli tak nie było to pewnie 

wynika to z sytuacji finansowej gminy.  

K.Zdobylak 

Niektóre zadania już się zadziały i zostały wykonane w tym roku. Na wrześniowym spotkaniu 

ustalano także, co dalej ze skateparkiem. Czy znajdą się wreszcie środki na ten cel. Może 

trzeba określić jakie najważniejsze zadania inwestycyjne są rozważane w rezerwie 

inwestycyjnej.  

R.Woszak 

Jest kwota przeznaczona na dokończenie hali sportowej. Czy już wiadomo na co konkretnie 

kwota ta zostanie przeznaczona.  

Burmistrz 

Do końca nie wiadomo jakie projekty zostaną zrealizowane. Złożono projekt tzw. 

schetynówka i nie wiadomo, czy będzie zrealizowany. Są obiecane inwestycje jak chodnik na 

ul. Wysockiego, Roosvelta. W jednych okręgach coś się zadziało a jednych nie zadziało. 

Trzeba to kontynuować. Popiera inwestycję drogi wewnętrznej na ul. Gen.Pułaskiego  

T.Zajkowska 

Prosi pana Burmistrza o deklarację, że pamięta o inwestycji na ul. Gen.Pułaskiego. 

 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu uchwały budżetowej 

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawki zostały przyjęte/14 osób za, 0 

osób przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały  

 

6) Odczytanie projektu uchwały wraz z autopoprawkami  

Pani Skarbnik o zapoznanie obecnych  z projektem uchwały budżetowej na rok 2021 z 

przyjętymi autopoprawkami.  

 

7) Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej z autopoprawkami. 

 

K.Zdobylak 
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Co ze skateparkiem? 

Burmistrz 

W przyszłorocznym budżecie jest przewidziany projekt na turystykę lub sport i będzie 

możliwość pozyskania 100 tys. zł.  Jeśli do tego doda się jeszcze 100 lub 200 tys. zł to taka 

inwestycja byłaby priorytetowa.  

K.Zdobylak 

Może uda się zrealizować tą inwestycję własnymi środkami. Proponuje podzielić zadanie i 

część kosztów podzielić ze środków własnych a część ze środków z projektu o którym mówił 

pan Burmistrz.  

Przewodniczący 

Wszyscy są za skateparkiem, bo brakuje go w tej części miasta i wierzy, że to dojdzie do 

skutku. 

R.Woszak 

Ponad 660 tys. na profilaktykę przeciw alkoholową w porozumieniu z gminą wiejską? 

Skarbnik 

W pierwotnym projekcie była kwota 613 839 zł. Teraz ta kwota została skorygowana w 

związku z kwotą z porozumienia z gminą wiejską. Teraz to kwota 658 tys.  

T.Romanowski 

1 mln zł, które wpłynęły na modernizację oświetlenia. Na czym ta modernizacja będzie 

polegać? 

Burmistrz 

To będzie modernizacja starego oświetlenia.  

Przewodniczący 

Jeśli modernizacja dojdzie do skutku to jesteśmy w stanie uniezależnić od dyktatur Enei. 

Burmistrz 

Ta inwestycja spowodowałaby oszczędności. Mielibyśmy energooszczędne nowe lampy.  

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz -Kalinowicz 

Uniezależnienie się od Enei to długofalowy proces i etapowy, gdyż różna jest struktura 

własności. Z około 2 tys. oświetleni prawie połowa to Enei. Druga część, to część, która 

została zgłoszona do dofinansowania. Bo ta struktura prawie w 100% jest nasza.  

K.Zdobylak 

Czy na to zadanie przeznaczona jest tylko wymiana opraw oświetlenia, czy poszerzenia sieci? 

Miasto powoli rozpoczęło instalować monitoringi na latarniach w okolicy PSZOKów. Może 

uda się połączyć te zadania.  

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz -Kalinowicz 

System monitoringu jest odrębnym zadaniem i to jest robione. Będzie wymiana opraw, 

potrzeba postawienia nowego oświetlenia tam gdzie trzeba. Chce aby były doprojektowane 

odcinki, które uniezależniają nas od Enei, tak żebyśmy mieli pełne władztwo nad tą częścią 

infrastruktury.  

K.Paczka 

Czy byłaby możliwość aby w końcu doświetlić park przy ul.Balickiego.  

Przewodniczący 

Uważa, że temat oświetlenia przy ul. Barlickiego może być temat na spotkaniu 

inwestycyjnym w styczniu.  

 

Przewodniczący zamknął dyskusję nad projektem uchwały budżetowej wraz z 

autopoprawkami. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały budżetowej nr 182 wraz                              

z przyjętymi autopoprawkami. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/ i otrzymała nr XXVI.182.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

7. wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 

2021-2035 - 183 

Pani Skarbnik odczytała opinię Izby Obrachunkowej o przedłożonym projekcie uchwały w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na 

lata 2021-2035 oraz  autopoprawki do projektu uchwały nr 183 

 

Przewodniczący 

Według tej prognozy, które lata będą najtrudniejsze? 

Skarbnik 

Tak jak z opinii RIO wynika w latach 2023-2024, 2026,2028. Najbliższe ryzyko w roku 2022. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawki do projektu wieloletniej prognozy 

finansowej 

W wyniku przeprowadzonego głosowania autopoprawki zostały przyjęte/15 osób za, 0 

osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 183 wraz z przyjętymi 

autopoprawkami. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/15 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXVI.183.2020 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały 

 

Przewodniczący 

Podziękował całej radzie za przyjęcie budżetu i wieloletniego planu finansowego 

przygotowywanego w trudnym okresie. Pogratulował panu burmistrzowi, pani skarbnik oraz 

wszystkim zaangażowanym w jego przygotowanie.  

Burmistrz 

Podziękował radnym za przyjęcie budżetu.  

 

 

VII.Sprawy różne 

 

Przewodniczący 

Wstępne terminy sesji zostaną przedstawione w styczniu oraz złożył życzenia noworoczne. 

R.Woszak 

Czy można ustalić wstępną datę spotkania w sprawie inwestycji drogowych/ 

D.Grygorowicz 

Podziękowała radnym za przesyłane propozycje dla Komisji Rewizyjnej na rok 2021. 

J.Skóra 

1. Czy przewidziane są środki na szczepienia, dojazdy. 

2. Reklama szczepień 

Z.Patek 

Podziękował za ten rok, gdzie razem przystąpiono do inwestycji miejskich. Zmiana operatora 

do oczyszczania miasta – mieszkańcy chwalą. Pojawiły się dwa incydenty, jeden pierwszy 
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śnieg przed wigilią, była gołoledź i z przykrością stwierdza, że miasto było nietknięte.  Było 

kilka kolizji. Czy pan burmistrz podjął jakieś kroki wyjaśniające z operatorem żeby takich 

sytuacji nie było. Zima dopiero się zaczyna.  

Burmistrz 

Temat wyjaśnimy. 

Naczelnik wydziału KI Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 

Temat został już wyjaśniony.  

T.Zajkowska 

Zwraca się do pana burmistrza z prośbą o zwrócenie się do ENEI, aby niewielkie tereny ENEI 

zostały uprzątnięte bo psują wizerunek miasta.  

K.Zdobylak 

Popiera wniosek radnego Roberta Woszaka o spotkanie w sprawie inwestycji. Trzeba też się 

zastanowić nad modernizacją sieci wodociągowej.  

H.Wojnicz 

Pomimo trudnej sytuacji w samorządach, to był dobry rok dla mieszkańców centrum Gubina i 

mieszkańców Gubina. Mieszkańcy w centrum otrzymali dwie inwestycje na które czekali od 

lat. Radni wielokrotnie podkreślali, ze centrum miasta to priorytet. Dziękuje za 

dotychczasowe osiągnięcia i życzy aby współpraca odbywała się na tym samym poziome co 

w tym roku. 

R.Woszak 

Proponuje termin na spotkanie w spawie inwestycji na 15 stycznia 2021r. 

 

Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji jest wyczerpany i zamknął XXVI sesję Rady 

Miejskiej w Gubinie  

 

 

 

                                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

                                                                                                     Wojciech Sendera  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 
 Protokołowała A.Dobras 

  


